
Zápisnica 

z konferencie ObFZ  Bratislava - vidiek, konanej dňa 8.9.2021 v hoteli Nivy 
Bratislava. 

Prítomní : viď prezenčná listina 

Program konferencie : 

1. Otvorenie, privítanie hostí a schválenie prehlásenia, že konferencia sa koná v  

     zmysle Stanov ObFZ Bratislava - vidiek.   

2. Schválenie  pracovného  predsedníctva,  mandátovej  a  návrhovej  komisie,    

     zapisovateľa, skrutátorov a overovateľov zápisnice. 

3. Príhovory hostí. 

4. Správa  mandátovej  komisie  konferencie  a  schválenie  programu   

    konferencie. 

5. Odovzdávanie ocenení. 

6. Správa predsedu ObFZ  BA - vidiek o činnosti ObFZ  a VV od ostatnej  

    konferencie. 

7. Schválenie Stanov ObFZ Bratislava - vidiek. 

8. Informačná správa o hospodárení ObFZ BA - vidiek za rok 2019 a 2020. 

9. Správa predsedu revíznej komisie ObFZ BA - vidiek za činnosť RK od ostatnej  

    konferencie. 

10. Informácia a schválenie rozpočtu na rok 2021. 

11. Diskusia. 

12. Schválenie návrhu uznesenia. 

13. Záver. 

Priebeh konferencie : 

K bodu 1 - Otvorenie konferencie z poverenia VV ObFZ Ba - vidiek vykonal p. Dadykin, 

privítal delegátov a hostí konferencie. Následne nechal hlasovať o uznesení, že 

konferencia sa koná v zmysle stanov ObFZ Bratislava - vidiek. Výsledok hlasovania:  34 

- za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. Predsedajúci skonštatoval platnosť zvolania konferencie. 

K bodu 2 - Predsedajúci navrhol - Zloženie pracovného predsedníctva: Miroslav Baxa - 

predseda, Robert Dadykin - poverený vedením konferencie, Kamil Kyselica - člen, 

Pavel Príkopa - člen. Zloženie mandátovej komisie: Štefan Lukačovič - predseda, 

Jaroslav Ferenčák - člen. Zloženie návrhovej komisie: Kamil Kyselica - predseda, 



Vladislav Manduľák - člen. Overovateľov zápisnice: Jozef Matušovský, Tibor Peller. 

Zapisovateľ konferencie - Pavel Príkopa. Skrutátor konferencie - Pavel Príkopa. 

Následne nechal predsedajúci hlasovať o prednesených návrhov, ktoré boli schválené: 

34 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

K bodu 3 - Predsedajúci požiadal p. Juraja Jánošíka - predsedu BFZ o príhovor k 

delegátom konferencie. Pán Jánošík v krátkom, ale výstižnom príhovore pozdravil 

delegátov, najmä vyzdvihol prácu s mládežou vo vidieckych kluboch, kde konštatoval 

nárast počtu mládežníckych družstiev vo všetkých súťažiach, najmä v prípravkách BFZ. 

Taktiež krátko skonštatoval priebeh Covidovej doby. 

K bodu 4 - Predseda mandátovej komisie predniesol správu o uznášaniaschopnosti 

konferencie, kde konštatoval, že z 59 pozvaných a oprávnených delegátov je 34 

prítomných, č.j. 57,63 percenta. Konferencia je uznášaniaschopná.                                                                                                           

Predsedajúci  poďakoval p. Lukačovičovi a následne skonštatoval, že už je prítomných 

35 delegátov /čas 17,53 hod./. Následne nechal odsúhlasiť program konferencie, ktorí 

delegáti schválili počtom 35 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

K bodu 5 - V ďalšom pokračovaní konferencie odovzdal predseda ObFZ BA - vidiek 

Miroslav Baxa ocenenia pozvaným hosťom - jubilantom. Jedná sa o pp. Ing. Jozef 

Keller /50/, Mgr. Robert Dadykin /50/, Juraj Pinček /50/, Dušan Dávid /60/, Mgr. 

Vladislav Manduľák /60/, Peter Tichý /70/, Viktor Žilavý /70/, Alexander  Marczell /75/, 

Tibor Černák /80/, Ivan Dúnar /80/, Miroslav Palkovič /80/. 

K bodu 6 - Na úvod p. predseda ObFZ BA - vidiek Miroslav Baxa poďakoval všetkým 

klubom a funkcionárom, ktorí za posledné dva roky v ťažkej hygienickej situácii 

pokračovali v práci, keď zachovali futbal a klubovú činnosť. Obzvlášť tiež poďakoval 

členom VV ObFZ BA - vidiek, odborným komisiám ObFZ BA - vidiek, ktorí sa 

vysporiadali s neľahkou situáciou. Taktiež poďakoval prezidentovi SFZ, generálnemu 

sekretárovi SFZ a predsedovi BFZ za ich aktívny prístup v tejto neľahkej situácii. 

Futbalovým klubom z vidieka bol od roku 2017 poskytnutý finančný príspevok SFZ na 

podporu rekonštrukcie a výstavby infraštruktúry štadiónov v celkovej výške 618,000,- €. 

Na záver sa zvlášť venoval rozvoju mládeže na vidieku - najmä skvelému nárastu počtu 

družstiev prípraviek. V úplnom závere skomentoval výmenu člena VV ObFZ BA - vidiek. 

Konferencia zobrala správu predsedu hlasovaním na vedomie počtom 35 - za, 0 - proti, 

0 - zdržal sa.  

K bodu 7 - Z poverenia VV ObFZ BA - vidiek predniesol p. Kyselica návrh novelizácie 

Stanov ObFZ BA - vidiek. Podrobne vysvetlil delegátom jednotlivé oblasti, ktoré boli v 

Stanovách novelizované. Nakoľko neboli prednesené pripomienky a pozmeňovacie 

návrhy, požiadal p. Kyselica predsedajúceho konferencie o ich odsúhlasenie 

hlasovaním. Konferencia schválila novelizáciu prednesených Stanov ObFZ BA - vidiek v 

plnom znení počtom 35 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 



K bodu 8 - Z poverenia ObFZ BA - vidiek predniesol p. Kyselica informáciu o 

hospodárení ObFZ BA - vidiek za rok 2019 a 2020 s dôrazom na rok 2020 - v ktorom 

nastal výpadok príjmov kvôli Covidovej situácii. Aj vďaka kvalitnému hospodáreniu z 

predchádzajúcich období sa podarilo situáciu zvládnuť a nehrozilo a ani nehrozí 

zablokovanie činnosti ObFZ BA - vidiek. Konferencia zobrala prednesenú správu na 

vedomie a to počtom 35 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

K bodu 9 - Predseda Revíznej komisie ObFZ BA - vidiek p. Kyselica podrobne 

informoval o činnosti komisie od poslednej konferencie a skonštatoval, že RK neboli 

doručené závažné podnety na prešetrenie. RK sa zamerala najmä na operatívnu 

činnosť - účasť na zasadnutiach VV ObFZ BA - vidiek a priebežná kontrola vydaných 

rozhodnutí odborných komisií. Predseda RK p. Kyselica a nový sekretár ObFZ BA-

vidiek p. Príkopa zaviedli racionalizáciu v spracovaní finančných operácii - nový 

Interbanking, čím sa absolútne minimalizovali hotovostné operácie a bola umožnená 

pravidelná mesačná kontrola vykonaných platieb. Konferencia zobrala správu bez 

pripomienok na vedomie počtom 35 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa.   

K bodu 10 - Z poverenia ObFZ BA - vidiek predniesol p. Kyselica návrh rámcového 

rozpočtu OBFZ BA - vidiek na rok 2021. Podrobne vysvetlil jeho položky s výsledkom - 

príjmy vo výške 18.810,- €  a výdaje vo výške 14.440,- €. Konferencia predložený 

rozpočet na rok 2021 schválila počtom 35 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

K bodu 11 - V diskusii aktívne vystúpili: pp. Kopča, Jánošík, Strolka, Huska, Szabo, 

Mészáros, Farbula a Baxa. V diskusii rezonovali najmä témy ohľadne Registračného a 

prestupového poriadku SFZ, organizácie 4. ligy seniorov /S4BA/ - 18 účastníkov, 

úprava súťaží od ročníka 2022/2023 na úrovni BFZ a ObFZ. Na základe diskusie 

odporúča konferencia ObFZ BA - vidiek delegátom konferencie SFZ za ObFZ 

pripomienkovať RaPP  SFZ /termíny prestupových období/ a uzatvorenie súťaží 1. ligy 

žiakov. 

K bodu 12 - Uznesenie konferencie predniesol predseda Návrhovej komisie p. Kyselica 

a zároveň s navrhovaným uznesením požiadal o schválenie zoznamu 40 delegátov na 

konferenciu BFZ, ktorá sa bude konať 23.09.2021. Delegáti konferencie navrhované 

uznesenie aj s delegátmi na konferenciu BFZ schválili počtom 35 - za, 0 - proti, 0 - 

zdržal sa. 

K bodu 13 - Na záver poďakoval delegátom a hosťom konferencie za aktívnu účasť p. 

Miroslav Baxa a Robert Dadykin a konferenciu ukončili. 

 

V Bratislave, dňa 08.09. 2021.  

 



Zapísal: Pavel Príkopa v.r.                                             

                                                                    Miroslav Baxa v.r.                                          

                                                              predseda ObFZ BA-vidiek 

 

Zápisnicu overili:  Jozef  Matušovský v.r. 

                             Tibor   Peller v.r. 


